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PROTOKOŁ Nr XXXIX/09 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 29 grudnia 2009 roku 

 
 
W sesji udział wzięli: 
a)  czternastu radnych Rady Gminy              -  nieobecna: A. Łomża,  
b)  Wójt Gminy                                               -  Eugeniusz Dańczak 
c)  Sekretarz Gminy                                       -   Iwona Wójcik 
d)  Skarbnik Gminy                                        -  Marek Malinowski 
e)  Edyta Zubka                                             -  Radca Prawny 
f)  Kierownik OPS                                          -  Krystyna Szustak 
g)  Prezes ZGK spółka z o.o.                        – Mirosław Klemiato 
h)  Dyrektor GOK                                           - Wioletta Masłyk 
 
Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

        2.  Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami i wykonania uchwał, 
        3. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady za okres między sesjami: 

a) Komisji Kultury i Oświaty, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Infrastruktury i Budżetu. 

        4. Przyjęcie Planu zbywania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica  
              Kaszubska. 

 5. Podjęcie uchwały w sprawie: 
a) uchwalenia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2010 rok, 
b) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dębnica Kaszubska z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2010 rok",  

c) określenia warunków i trybu wspierania, w tym finansowego, 
rozwoju sportu kwalifikowanego, 

d) uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2010 rok” oraz „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2010”, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie 
zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, 

f) zaciągnięcia kredytu bankowego. 
g) zmian w budżecie Gminy na 2009 rok. 

       7.  Interpelacje radnych.   
8. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  
9. Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania zgłoszone w trakcie sesji. 
10. Zamknięcie obrad. 
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Przebieg sesji: 
 
1a/ 
 Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz powitał Radnych i gości 
przybyłych na sesję. Następnie dokonał otwarcia sesji Rady Gminy stwierdzając 
prawomocność obrad. Otwarcia dokonał o godz.1010 w Sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy. 
  Następnie z uwagi na ograniczony czas oddał głos Przewodniczącemu Rady 
Powiatu Słupskiego – Ryszardowi Stusowi. 
R. Stus uważa, że mijający rok przyniósł wiele sukcesów, które można zawdzięczać 
napływowi środków finansowych z funduszy unijnych. Dzięki tym środkom udało się 
zrealizować wiele inwestycji. Zwrócił uwagę na fakt, że za kilka miesięcy zakończy 
się budowa szpitala. Za duży sukces uważa także zaangażowanie prac przy budowie 
obwodnicy. Poinformował, że na sesji Rady Powiatu, która także będzie się odbywać 
w dniu dzisiejszym będzie gościł p. Kubiak – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich  
i zada pytanie dotyczące planów odnośnie remontu przebiegającej przez gminę drogi 
wojewódzkiej 210 na odcinku od Głobina ( skrzyżowanie z Warblewem) do granic 
naszej gminy. Na zakończenie złożył wszystkim zebranym życzenia noworoczne. 
Wójt Gminy podziękował za pomoc i zaangażowanie w realizację zadań 
inwestycyjnych na terenie gminy oraz także złożył życzenia noworoczne. 
   
b/ 
  Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz  poinformował, że przebieg 
sesji zawarty jest w porządku obrad, który został przesłany Radnym. 
Przewodniczący  zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego porządku 
obrad.  
Wójt prosi o wprowadzenie w pkt. 5h projektu uchwały w sprawie upoważnienia 
Wójta Gminy Dębnica Kaszubska do reprezentowania Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gdańsku. 
Powyższe podyktowane jest tym, że p. W. Kniter złożył skargę do WSA w Gdańsku 
na nasze uchwały w sprawie przejęcia mienia od ANR w miejscowości Niepoględzie.   
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poprosił o przegłosowanie proponowanej 
zmiany. 
W wyniku głosowania zmiana zostały przyjęta jednogłośnie /14 za/ . 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad porządkiem 
obrad po wprowadzeniu zmiany. 
W wyniku głosowania porządek po zmianach został przyjęty jednogłośnie /14 za/. 
  
c/  
 Do protokołu z  Sesji Nr XXXVIII z dnia 26.11.2009 r. uwag nie wniesiono.  
W wyniku głosowania protokoł został przyjęty jednogłośnie  /14 za /.     
  
 
Ad 2   
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wójta Gminy o złożenie 
sprawozdania z działalności między Sesjami. 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności za okres od 27 listopada 2009 r. do 
28 grudnia  2009 r. / sprawozdanie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu/. 
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Ponadto poinformował, że w tym roku rozpoczęto realizację 23 programów. Uważa, 
że kończący się rok jest zadawalający. 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz otworzył dyskusję nad 
sprawozdaniem. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z pytaniem, czy będzie przeprowadzony remont drogi 
na odcinku Motarzyno – Gogolewo  oraz poruszył sprawę związaną z dalszym 
przebiegiem prac przy budowie kanalizacji na odcinku Niepoględzie - Budowo.  
Wójt poinformował, że remont drogi będzie przeprowadzony. Jednocześnie 
poinformował, że nie otrzymamy w 2010 roku środków na remonty świetlic w ramach 
opracowanych programów. Obecnie najważniejszą naszą inwestycją jest budowa 
kanalizacji, Ta inwestycja jest rozpisana na lata 2010 – 2011 i staramy się 
pozyskiwać środki na realizację tego zadania z różnych źródeł.   
Radni nie wnieśli innych uwag. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zakończył dyskusję nad sprawozdaniem Wójta 
Gminy. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poprosił o złożenie sprawozdania z wykonania 
uchwał.         
Sprawozdanie z wykonania uchwał za okres od 27.11. do 28.12.2009 r. przedstawiła 
Sekretarz Gminy /załącznik Nr 2 do protokołu/ 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania uchwał. 
Radni nie wnieśli innych uwag do sprawozdania. 
 
Ad 3 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Przewodniczących Komisji 
Rady o złożenie sprawozdania z działalności miedzy sesjami.  
 
a/ 
 Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
jej komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się na czterech posiedzeniach, w tym 
dwa posiedzenia wspólne wszystkich komisji rady, na których omawiano projekt 
budżetu na 2010 rok oraz dwa posiedzenia we własnym gronie. Na jednym 
omawiano funkcjonowanie bibliotek na terenie gminy, a na drugim posiedzeniu 
opiniowano materiały na dzisiejszą sesję oraz omówiono realizację zadań z zakresu 
kultury fizycznej i sportu. Opinie do poszczególnych uchwał będą podawane przy ich 
podejmowaniu. 
Poinformowała, że szczegółowe informacje dotyczące funkcjonowania bibliotek 
zawarte są w protokole z posiedzenia (protokoł Nr 58).  Nadmieniła, że na terenie 
gminy spada czytelnictwo i zdaniem komisji na taki stan wpływa rozwój sieci 
internetowej i telewizji. 
Poinformowała także, że na posiedzeniu w dniu 16.12. był obecny doktor Szyliński i 
omawiano sprawę związaną z możliwością ponownego utworzenia gabinetu 
fizykoterapii. Doktor Szyliński poinformował, że chcąc wznowić działalność należy 
znaleźć na powyższy cel środki w wysokości ok. 30 tys. zł. NFOZ nie dołoży na tę 
działalność żadnych środków. 
Radny P. Pałubicki uważa, że należy wypracować decyzję dotyczącą możliwości 
funkcjonowania gabinetu fizykoterapii, ale należy najpierw ustalić, czy tym tematem 
zajmiemy się na dzisiejszej sesji czy odłożymy do następnego posiedzenia? Uważa, 
że należy rozpocząć poszukiwanie osoby chętnej do prowadzenia tego gabinetu. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił uwagę na fakt, że należy sprawdzić 
jakie były zapisy przy podpisywaniu umowy dzierżawy na ten obiekt. Czy doktor 
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Szyliński nie zadeklarował dodatkowo chęci prowadzenia gabinetu rehabilitacji? 
Zastanawia się czy radni mają wpływ na zakres prowadzonej działalności i czy 
można zmusić do prowadzenia rehabilitacji? Są gminy, które wydzierżawiły obiekt  
i nic do tego nie dokładają, pobierają jeszcze czynsz dzierżawny. 
Radna I. Tkaczyszyn zauważyła, że doktor Szyliński twierdzi, że ta działalność nie 
jest dochodowa. Musiał do niej dokładać. 
Wójt zauważył, że lekarze twierdzą, że zapewniają najwyższy poziom świadczeń. 
Uważa jednak, że należy do tego podchodzić z rezerwą.  
Radna U. Frankowska stwierdziła, że bardzo dużo pacjentów z Dębnicy Kaszubskiej 
przenosi się do Ośrodka Zdrowia w Borzęcinie oraz Przychodni w Słupsku. 
Omawiany temat dotyczy mieszkańców całej gminy. Uważa, że ten temat należy 
szczegółowo omówić na odrębnym posiedzeniu. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poinformował, że w tym temacie zostanie 
zwołane wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Rady.   
    
b/ 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że komisja 
w okresie międzysesyjnym spotkała się na dwóch wspólnych posiedzeniach 
wszystkich komisji, na których opiniowano projekt budżetu na 2010 rok oraz na 
jednym posiedzeniu we własnym gronie, na którym opiniowano materiały na 
dzisiejszą sesję.  B. Rębas poinformował, że opinie w sprawie uchwał będą 
podawane przy ich podejmowaniu.  
Radni nie wnieśli więcej uwag do sprawozdania. 
 
c/ 
 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski  
poinformował, że komisja spotkała się na dwóch wspólnych posiedzeniach 
wszystkich komisji, na których opiniowano projekt budżetu na 2010 rok oraz na 
jednym posiedzeniu we własnym gronie, na którym opiniowano materiały na 
dzisiejszą sesję.  Opinię członków komisji zostaną podane przy ich podejmowaniu.   
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
 
Ad 4 
 
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie Planu  zbywania nieruchomości na terenie 
gminy Dębnica Kaszubska z dnia 10 grudnia 2009 r.  
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech przedstawił Plan zbywania 
nieruchomości na terenie gminy Dębnica Kaszubska /załącznik Nr 3 do protokołu/. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że Plan był opiniowany na 
posiedzeniach komisji  i poprosił Przewodniczących Komisji o  opinię. 
Jadwiga Karaś – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty poinformowała, że 
członkowie komisji nie są za zbyciem działki  628/3 w Dębnicy Kaszubskiej, na której 
zlokalizowany jest transformator, do czasu uregulowania spraw z GPZ, gdyż w 
przyszłości może zaistnieć problem. 
Bogdan Rębas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie 
komisji pozytywnie opiniują plan zbywania nieruchomości. 
Dariusz Ostrowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu poinformował, 
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że członkowie komisji pozytywnie opiniują plan zbywania. 
Radny P. Pałubicki stwierdził, że faktycznie w przyszłości może zaistnieć problem  
i jest za wnioskiem komisji kultury i oświaty. 
Radna J. Karaś uważa, że najważniejszy jest interes Gminy i należy wstrzymać się 
ze sprzedażą tej działki dla osób indywidualnych.  
Radny K. Olech uważa, że w związku z tym, że nie jesteśmy fachowcami w tej 
dziedzinie należy wstrzymać tę decyzję do czasu uruchomienia farm wiatrowych.  
Podano pod głosowanie wniosek dotyczący przyjęcia Planu zbywania nieruchomości 
na terenie Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 10 grudnia 2009 r.  bez działki 628/3. 
W wyniku głosowania przyjęto Plan zbywania nieruchomości z dnia 10 grudnia 
2009r. bez działki 628/3. 
Wynik głosowania 13 za, 1 wstrzymująca. 
 
Ad 5 
 
a/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2010 rok. 
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 4 
do protokołu). 
Skarbnik Gminy zapoznał radnych z Uchwałami Nr 170/g221/D/IV/09 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 18 grudnia 2009 
roku w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego oraz 
prawidłowości prognozy długu publicznego Gminy Dębnica Kaszubska ( załącznik Nr 
5 do protokołu) oraz Nr 171/g221/P/IV/09 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 18 grudnia 2009 roku w sprawie opinii o projekcie 
budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego i objaśnieniami (załącznik Nr 6 do protokołu). 
Przewodniczący Gminy M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy przytoczone uwagi 
zostały uwzględnione w podejmowanej uchwale. 
Skarbnik wyjaśnił zaistniałe wątpliwości i poinformował, że tak. Nie uwzględniono 
tylko uwag do załącznika Nr 7, gdyż uważa że są niezasadne i w tej sprawie 
prowadzi wyjaśnienia z RIO.   
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 13 za ). 
/w trakcie głosowania nieobecny radny M. Mnich/. 
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Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
Wójt podziękował radnym za podjecie uchwały budżetowej. Zauważył, że jest to 
budżet jakiego jeszcze nie było. Czeka nas wszystkich wiele pracy by go 
zrealizować. Zakłada realizację wielu zadań przy współudziale środków 
zewnętrznych. 
 
b/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Programu współpracy Gminy Dębnica Kaszubska z organizacjami pozarządowymi i 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2010 rok. 
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 7 
do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 za ). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
 
c/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia 
warunków i trybu wspierania, w tym finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego. 
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 8 
do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały. 
Radny D. Ostrowski zwrócił się z pytaniem,  jak wydatkować środki w miesiącu 
styczniu z uwagi na fakt, że rozstrzygnięcie konkursu nastąpi w miesiącu marcu? 

 



 7

Skarbnik poinformował, że Kluby nie mogą do rozliczenia przedkładać faktur z datą 
przed podpisaniem umowy. 
Radni nie wnieśli innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta ( 13 za, 1 wstrzymujący ). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
d/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2010 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok”.  . 
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 9 
do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 za ). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
e/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość..  . 
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 
10 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały. 
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Radni nie wnieśli innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta  ( 13 za, 1 przeciw ). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
f/ 
 Skarbnik poinformował, że po dokładnych przeliczeniach wszystkich wpływów 
i wydatków nie ma potrzeby zaciągania kredytu. 
Wójt Gminy postawił wniosek o zdjęcie z punktu 5f podjęcie uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu bankowego. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad wnioskiem 
Wójta. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty  ( 13 za ). 
/ w trakcie głosowania nieobecny Dariusz Ostrowski/. 
 
g/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2009 rok.  . 
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 
11 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie  ( 14 za ). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
h/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie upoważnienia 
Wójta Gminy Dębnica Kaszubska do reprezentowania Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gdańsku.  . 
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 
12 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt nie był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji.  
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają pytania 
do podejmowanej uchwały. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie  ( 14 za ). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 
 
 
Ad 6 
 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poprosił Radnych  
o składanie interpelacji. 
 
Radni nie wnieśli interpelacji. 
 
 
Ad 7 – 8 
 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z zapytaniem, czy z Urzędu Marszałkowskiego 
wpłynęły środki na zwrot akcyzy paliwowej dla rolników? 
Skarbnik poinformował, że tak. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się także z zapytaniem, czy Wójt może na dzisiejszej sesji 
przedstawić szczegółową informację w sprawie Solarów? 
Wójt poinformował, że w związku z przygotowywaniem rozszerzonej informacji temat 
zostanie przedstawiony radnym na kolejnym posiedzeniu sesji. 
Radna J. Karaś zwróciła uwagę na przepełnione kosze do segregacji nieczystości 
stałych na terenie Dębnicy Kaszubskiej. Obok ustawiane są śmieci w workach, które 
w nocy są rozrywane i rozsypywane. 
Wójt poinformował, że w tej sprawie prowadził już rozmowy z Prezesem PGK. Ten 
temat występuje już od świąt Bożego Narodzenia. Mimo naszych zgłoszeń kosze nie 
zostały opróżnione nie tylko w Dębnicy Kaszubskiej ale na terenie całej gminy. Temat 
będzie w dalszym ciągu monitowany. 
Teresa Kozdroń-Kołacka – radna Rady Powiatu poinformowała, że na sesji Rady 
Powiatu gościł p. Kubiak – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich. Przewodniczący 
Rady Powiatu poruszył temat remontu drogi wojewódzkiej 210 na terenie naszej 
gminy. Natomiast radna zgłosiła do poprawienia nowo wybudowane chodniki przy 
niedawno modernizowanym skrzyżowaniu w Budowie. Ponadto poinformowała, że 
złożyła wniosek w sprawie przebudowy mostu na rzecze Skotawi z uwagi na jego zły 
stan techniczny, na drodze powiatowej Budowo – Jawory, na który otrzymała 
odpowiedź, z której wynika, że do końca marca zostanie dokonany przegląd obiektu  
i oszacowany koszt remontu. Następnie Zarząd Powiatu podejmie decyzję co będzie 
realizowane w tym temacie. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poinformował, że na jego ręce wpłynęła 
odpowiedź na interpelację radnego M. Mnich z ostatniej sesji w sprawie przywrócenia 
gabinetu fizykoterapii przy Ośrodku Zdrowia w Dębnicy Kaszubskiej.. Zapoznał 
radnych z jej treścią ( załącznik Nr  13 do protokołu). 
Wójt Gminy poinformował, że w związku z tym, że 04.01.2010 r. odbędzie się 
przetarg na rozbudowę stadionu prosi zainteresowanych radnych, by po obradach 
sesji spotkali się w jego gabinecie w celu wypracowania wspólnej koncepcji.  
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Radny M. Mnich poinformował, że 04 stycznia upływa także termin zgłaszania drużyn 
do Turnieju Ligi Halowej w piłkę nożną. Pierwsze spotkanie organizacyjne kapitanów 
zgłoszonych drużyn zaplanowano na 05 stycznia 2010 r. 
  
Ad 8 

Marian Adamowicz Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 1340 dokonał 
zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
                                                                                                                                                                                              
Protokołowała:                                                                                       Przewodniczący Rady Gminy                                                     
Danuta Fiedot                                                                                              /-/Marian Adamowicz 
 
 

 


